

將器皿多多騰出

Lelia N. Morris

BRING YOUR VESSELS, NOT A FEW

Lelia N. Morris

1. 2 | 3. 3 3. 3 3. 2 1. 3 | 5. 4 5. 6 5

一 你 是 否 已 長 久 渴 慕 得 着 主 豐 滿 福 分。
1. Are you look - ing for the full - ness of the bless - ing of the Lord

3. 2 | 1. 1 3 3 | 2 -- 2. 3 | 4. 4 4. 4 4. 4

今 就 在 你 心 傾 注? 何 不 按 照 主 話 來 得
In your heart and life to - day? Claim the prom - ise of your Fa - ther,

3. 2 | 3. 4 5. 6 5 6. 1 | 7. 6 5 4 | 5 -- ||

父 神 應 許 的 聖 靈。 如 當 日 五 旬 祝 福?
come ac - cord - ing to His word, In the bless - ed old - time way.

5. 5 | 1. 1 1. 1 1. 1 7. 6 | 5 - 3 5. 6 |

(副) 現 在 主 要 充 滿 你 心, 直 到 滿 溢, 正 如
He will fill your heart to-day to o - ver - flow - ing, As the

現 在 主 要 充 滿 你 心, 直 到 滿 溢, 正 如
He will fill your heart to o - ver - flow - ing,

主 神 聖 吩 咐: "將 器 皿 多 多 騰 出!" 現 在 主 要 充 滿
Lord commandeth you, "Bring your vessels, not a few," He will fill your heart to-

現 在 主 要 充 滿
He will fill

你 心, 直 到 滿 溢, 充 滿 聖 靈 和 能 力。
day to o - ver - flow - ing With the Ho - ly Ghost and pow'r.

要 充 滿 你 到 滿 溢,
your heart to o - ver - flow - ing

二 帶上你倒空的器皿, 藉主寶血得潔淨
來吧! 你這窮乏人;
謙卑俯伏神寶座前, 一心奉獻成爲聖,
直到聖靈從上傾。

2. Bring your empty earthen vessels, clean thro' Jesus precious blood,
Come, ye needy, one and all;
And in human consecration wait before the throne of God,
Till the Holy Ghost shall fall.

三 主恩好比無限膏油, 傾倒充滿器皿裏,
祂愛仍然不搖移;
要照父的寶貴應許, 將神膏油與能力,
今日, 充滿器皿裏。

3. Like the cruse of oil unfailing is His grace forevermore,
And His love unchanging still;
And according to His promise with the Holy Ghost and pow'r,
He will ev'ry vessel fill.